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Spørgsmål nr. S 619 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 29. januar 2020 
 

Til: Udlændinge- og integrationsministeren  

Dato: 24. januar 2020 

Stillet af: 

 

Marlene  Ambo-Rasmussen (V) 

Mener ministeren fortsat, at det er realistisk at etablere et modtagecenter 

uden for Europa sammen med EU, når EU’s egen flygtningekommissær, 
Ylva Johansson, så sent som i december måned sagde følgende: »Jeg 

synes, det er en urealistisk idé. Der udestår en masse spørgsmål og 

juridiske implikationer, som jeg ikke kan se en praktisk løsning på i dag« 

efter netop et møde med ministeren om muligheden for et modtagecenter 

uden for Europa? 

(Spm. nr. S 619). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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